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Afdeling 18, Venneslaparken og Saloparken 

 
Dagsorden og referat 

 
 

Dato 20. september 2022 Sted Beboerhuset, Venneslaparken 141 Fraværende  Tom 

Tid Kl. 19.00 Deltagere  Helle, Birthe, Kirsten, Larry, Line og Mette Referent Mette 

 

Emne Uddybning af emnet Beslutning Ansvar 

Godkendelse af dagsorden  
 

Dagsorden blev godkendt. - 

Konstituering af bestyrelse 

Fordeling af poster i bestyrelsen 
 
Fordeling af afdelingens tre pladser i 
repræsentantskabet 

Mette blev valgt til sekretær/referent. 
 

Birthe blev valgt til kasserer/kassemester. 
 

Repræsentantskab: Helle, Kirsten, Birthe (Mette er suppleant) 

- 

Forventningsafstemning 

Arbejdsopgaver  
Hvilke opgaver skal vi arbejde med, og hvilke 
opgaver kan vi arbejde med? 
 
Mødefrekvens 
 

 
Helles udkast til årshjul blev godkendt. Der er bestyrelsesmøder i ulige måneder 
(undtagen august). 
 
Der var ingen beboertilslutning til de cafémøder, vi hidtil har afholdt, så de bliver 
droppet fremover. Til gengæld vil der være mulighed for at møde op en halv time 
før vores bestyrelsesmøder og stille spørgsmål og/eller komme med forslag til 
bestyrelsen. Datoer for bestyrelsesmøder lægges på DOMI’s hjemmeside.  
Helle kontakter DOMI. 
 
Birthe vil gerne arbejde med de grønne områder og det nye havereglement.  
Birthe tjekker op på skiltning på affaldsøerne og kommer med forslag til ekstra 
skiltning. 
 
Kommunikation: Vi vil arbejde på at lave et nyhedsbrev, der skal udkomme efter 
behov, fx to gange om året. 
 
 

 
 
 
 
 
 

Helle 
 
 
 
 

Birthe 
 
 

Alle 
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Vores del af DOMI’s hjemmeside trænger til en grundig gennemgang, da den er 
behæftet med fejlagtige og misvisende oplysninger. 
 
Vi indretter det nuværende gæsteværelse i underetagen til mødelokale, så vi ikke 
skal varme det store lokale i overetagen op ifm. mødeafholdelse til vinter. 
 
Borde og stolene fra underetagen flyttes op i overetagen og bruges som reserve-
møbler. Der skal bruges to borde til aktivitetsrummet. 
 
Vi får opsat to nye informationsskabe ved indgangen til underhuset. 
 
Bestyrelsen deltager i arbejdsdagen den 5. november, som er arrangeret af 
Aktivitetsudvalget. 
 
Vi oplever problemer med, hvad Serviceafdelingen giver lov til i forhold til, hvad der 
er specificeret i de forskellige reglementer. Vi bliver ofte mødt med sætningen: ”Det 
har viceværten givet lov til …”. 
 

 
Helle 

 
 

Larry 
 
 

Larry 
 
 

Helle 
 

Alle 

 


